
 

Besluitenlijst Agendacommissie 

Datum 01-05-2023 

Tijd 18:30 - 19:45 

Locatie B&W-kamer 

Voorzitter Burgemeester J. van der Tak 

 

  

1 

 

Opening 

 

Besluit: 

De voorzitter opent de vergadering om 18:30 uur; de agenda wordt 

ongewijzigd vastgesteld. 

 

Toelichting: 

Aanwezig zijn: Jacco van der Tak (voorzitter), Teunis den Boon (plv. van Guus 

Knapen SGP), Marleen Blankenburgh (LB), Dianne de Kwant (CU), Frank van der 

Lubbe(Pro'98), Henk Smit (plv van Maarten Schipper CDA), Jarne van Schaik 

(VVD), Judith van den Wildenberg (BI); Iede Bakker (griffier/secretaris) en 

Janneke Hooijer (raadsadviseur). 

 

2 

 

Besluitenlijst agendacommissie 

 

Besluit: 

De besluitenlijst wordt met 1 wijziging vastgesteld. 

 

3 

 

Lijst van ingekomen stukken 31 mei 

 

Besluit: 

Er zijn geen agenderingsverzoeken bij deze ingekomen stukken. 

 

4a 

 

Verschillenanalyses LTA 

 

Besluit: 

Met de verschillenanalyses wordt ingestemd. 

 

Toelichting: 

222/29 Harselaar-Zuid: de nieuwe oplossing die in beeld is komt bij de 

uitwerking van het ontwerp-bestemmingsplan aan de orde. 

 

4b 

 

Doorkijk te verwachten agendapunten 
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De VVD-fractie stelt voor om alvast een extra commissievergadering over het 

AZC in juni te plannen. 

 

Besluit: 

Met het voorstel van de VVD om een aparte, extra commissievergadering te 

plannen voor de bespreking van het AZC-voorstel in juni, wordt ingestemd met 

dien verstande dat de commissie Grondgebied van 22 juni hiervoor wordt 

gereserveerd. 

 

5 

 

Raadsvergadering 

 

Besluit: 

Met de concept agenda voor de raad van 31 mei wordt ingestemd. 

 

6a 

 

Agenderingsverzoeken 

1. B-3.9 Meld Misdaad Anoniem; CU 

Kan als gewoon agendapunt worden geagendeerd (BST). 

 

2. B-4.11 AZC; CU 

Zie punt 4b. 

 

3. Raadstafel dorpsplannen (vervolg); Pro’98 

Dit is een vervolg op de raadstafel van 12 april. De insteek is om de informatie 

/ aandachtspunten die daar naar voren zijn gekomen, in een 

commissievergadering politiek te bespreken met het college. Daarvoor zijn in 

de agenderingsmemo een aantal vragen aan het college geformuleerd. 

Dit kan als agendapunt worden toegevoegd aan de agenda Bestuur 16 mei. 

Optie: het college beantwoordt de vragen geheel (of gedeeltelijk) schriftelijk 

vóór de commissievergadering. Dat is het meest efficiënt. Voor zover dat niet 

lukt, kan het college de (resterende) vragen mondeling beantwoorden bij 

aanvang van het agendapunt. Vervolgens kan het gesprek er over plaatsvinden. 

N.B. Het is niet zinvol om voorafgaand aan dit agendapunt inspraak te geven 

aan de Plaatselijk Belangen e.d. Die inspraak is immers al geweest tijdens de 

raadstafel. Wel kunnen belanghebbenden desgewenst deelnemen tijdens Het 

Gesprek. 

 

4. B-1.2 Aanvraag SPUK-regeling; CDA 

Kan als gewoon agendapunt worden geagendeerd (SAM). 

 

5. B-3.5 Onderhoud wegen; CDA 

Kan als gewoon agendapunt worden geagendeerd (GG). 
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6. A-8 en A-9 Doorlooptijd bestemmingsplannen; VVD 

Er is een reactie van het college gevraagd. Die reactie kan niet vóór de 

commissies van mei worden geleverd. Het advies is daarom om dit onderwerp 

te agenderen in juni. 

 

7. A-10 Bp Kootwijkerbroek-Stroe; VVD 

Er is een reactie van het college gevraagd. Die reactie kan waarschijnlijk niet 

vóór de commissies van mei worden geleverd. Het advies is daarom om dit 

onderwerp te agenderen in juni. 

 

8. B-3.1 B&W Zienswijze op plan-MER windbeleid en RES provincie; VVD 

Kan als gewoon agendapunt worden geagendeerd (SAM). 

 

Besluit: 

Met de agenderingsverzoeken 2, 3, 4, 5, 6 en 7 wordt ingestemd, met dien 

verstande dat 6 en 7 worden aangehouden tot juni en het college in een memo 

op deze kwesties heeft gereageerd. Punt 1 vervalt voor dit moment, met het 

advies om hierop desgewenst in het najaar terug te komen c.q. dit te betrekken 

bij het nieuwe integraal veiligheidsplan. Punt 8 wordt toegevoegd aan de 

rondvraag. 

Wat betreft de raadstafel en het vervolg er op stelt de voorzitter voor om in het 

vervolg in dergelijke kwesties niet op voorhand te besluiten over de 

vervolgstap, maar dit af te laten hangen van het resultaat van de eerste stap. 

Hiermee wordt ingestemd. 

 

Toelichting: 

CU past de samenvatting van punt 2 iets aan, zodat er geen misverstand 

ontstaat over het feit dat het voorstel geen keuze voor verschillende locaties 

bevat. 

Dorpsplannen: de voorzitter geeft aan dat het college niet vooraf schriftelijk 

zal reageren. De uitkomst van het gesprek wordt meegenomen naar de 

bestuursopdracht dorpenbeleid, die in september verschijnt (en niet in juli, 

zoals nog op de verschillenanalyse staat). 

 

6b 

 

Concept agenda's voor de raadscommissies 

De presentatie ambulancezorg Gelderland Midden is geagendeerd op verzoek 

van het college/de organisatie (commissie Bestuur). 

In de factsheet Ambulancezorg Gelderland-Midden 2022 (A-3, 22-03-23) is al 

aangekondigd dat de factsheet van de eerste periode rapportage (jan-mei) 

2023 gaat wijzigen en dat de ambulancezorg werkt aan een samenhangende 

set kwaliteitssignalen. Dit wordt, naast andere ontwikkelingen in de 

ambulancedienst, toegelicht, waarbij er gelegenheid is om vragen te stellen. 
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Besluit: 

Met de concept agenda's wordt ingestemd, met inachtneming van de bij punt 

6a besproken wijzigingen. De GG-punten worden toegevoegd aan de 

commissie SAM. 

De voorzitters zijn: Bestuur - Maarten Schipper; SAM/GG - Arend Flier. 

 

Toelichting: 

Bij BST punt 2 ambulancezorg wordt de brandbrief van LB en de reacties 

daarop ter informatie toegevoegd. Het rondvraagpunt van PRO over 

drugsgebruik is n.a.v. brief A-5 Platform Cannabisondernemingen; deze brief 

wordt toegevoegd. 

 

7 

 

Overige bijeenkomsten 

De raadsinformatieavond op 10 mei is gereserveerd voor een regionale 

raadsbijeenkomst RFv over het Regionaal Perspectief Landelijk Gebied. 

De raadsinformatieavond op 7 juni is nog vrij. 

 

Besluit: 

Het heeft de voorkeur om 7 juni vrij te houden (o.a. voor het lezen van alle 

financiële stukken). 

 

8 

 

Terugblik op raads- en commissievergaderingen 

Besluit: 

Geen. 

 

Toelichting: 

De heer Den Boon onderstreept dat het goed is om met elkaar scherp te blijven 

op het niet meer stellen en beantwoorden van veel vragen in de 

raadsvergadering. 

 

9 

 

Rondvraag en sluiting 

Besluit: 

Mevrouw De Kwant vraagt of de fracties bij de bespreking van de financiële 

stukken in juni verschillende woordvoerders in kunnen zetten, zowel in de 

commissie als tijdens de raadsvergadering. Dit onderwerp wordt de volgende 

keer geagendeerd met een voorstel van de griffie. 

 

Toelichting: 

De voorzitter sluit de vergadering om ca. 19:45 uur. 

 

 


